
REFERAT 

 

Bestyrelsesmøde i Frederiksværk Rideklub den 7. oktober 2021 

Registrering: Afholdtes skriftligt pr. mail 

 

1. Opfølgning på seneste møde (herunder arkivering af mødereferat og bilag) 

 

2. Nyt fra FU 

Økonomi 

Samlet er vurderingen, at vi ikke når vores ambitionsniveau med indtægter på bokse, men 
det ser ud til at kunne modregnes af et lavere forbrug på løn (tak til Karin, Andreas og 
Cecilie og Sophie for at give den en ekstra tørn i stalden) 

 
Vi har stadig en ansøgning hos DIF på 42 tkr. til dækning af nettotab i rideskolen, som vi 
ikke har fået svar på.  

 
3. Nyt fra Centerlederen 

Der har været en mindre udskiftning i personalet.  
Aftale om lånepony til rideskolen på vej. Meget børnevenlig pony til vores begynder hold.  
Nedvask og klargøring af rød stald og skolestalden er i gang.  
Boksene i stor stald er i særdeles kritisk tilstand. Tilbud skal gennemses snarest muligt.  
Vandspiltovene volder problemer med tilstopning. Har aftalt vi graver op og fjerner en 
krumning på røret for at lette passagen.  
 

4. Nyt fra Amba           

Intet nyt 

 

5. Nyt fra Klubudvalget 

Intet nyt.  

6. Nyt fra Stævneudvalget 

Intet nyt 

7. Nyt fra Rideskoleudvalg 

Intet nyt 

8. Eventuelt 

 

   



Kommende bestyrelsesmøder (kl. 18.30):  

Tirsdag 7/12 -2021 

Onsdag 9/2-2022 

 

              

              

 

 

 

 

  


